

## Referat fra samarbeidsmøte med Jordet JFF, Jordet og Tenaasen skytterlag og Trysil JFF 24.05.2023

Tilstede: Terje Myre, Stian Vesterhaug, Hilde Tøråsen, Arne Sneli, Thomas Moen Rønning, Dag Øyvind Tøråsen, Kåre Nordstad, \_Nordstad, Jørn Stener, Gunnar Skjæret, Siw Berntsen, Jan Eivind Skjæret, Joakim Kveen og Erik Solvang

### 1. Rovviltbane:

- Materialer til baneanlegget er på plass til en hyggelig pris.
- Bark til støydemping og rikosjettbuffer kommer snart.
- Byggemelding for standplassbygget er underveis, og grovskisser og tegninger er tilgjengelige.
- Diskusjon om størrelse og utforming av bygget.
- Forslag om å gjøre byggingen på dugnad og arrangere en liten happening med mat og drikke.
- Stian tar kontakt med Høgåsen angående pukk og priser.
- Opprettelse av en byggekomité og planlegging av dugnadshelg 7.-9. juli.
- TMR lager forslag til invitasjon til arrangementet.
- Planlegging av sponsortavle og skilting.
- Følge reglementet for bruk av banen, inkludert krav om to personer per standplass og unngå skyting på søndager.

### 2. Status prosjektgruppa:

- Venter på tilbakemelding fra kommunen angående søknad om mindre reguleringsendring.

### 3. Samarbeid/dugnad/arrangementer:

- Diskusjon om arrangementer og ønske om et "Trysil Mesterskap" for de samarbeidende lagene i stedet for klubbmesterskap.
- TMR legger til logoer i invitasjonen som Arne har startet på.
- TMR lager annonser for arrangementene med alle tre logoene.

### 4. Diverse:

- Diskusjon om vedlikehold av elgbanen og behov for små justeringer ved denne.
- Dialog om felles lerdueutvalg og behovet for å involvere representanter fra både Jordet og Trysil JFF lagene.
- TJFF tar på seg å bemanne elgbanen på tirsdager.